
 

Nieuwsbrief Gebiedsontwikkeling 
Humperdincklaan April 2022 

Beste bewoner/belanghebbende,  

In deze tweede nieuwsbrief van dit jaar willen we u informeren over de belangrijkste zaken die spelen 
rondom de gebiedsontwikkeling aan de Humperdincklaan. De volgende onderwerpen komen aan de 
orde. 

▪ Hoe staat het met de plannen voor de Humperdincklaan? 

▪ Hoe ziet de planning eruit? 

▪ Even voorstellen: Bonnie de Beer, gebiedscoördinator gemeente Eindhoven 
 

 

Hoe staat het met de plannen voor de 

Humperdincklaan? 

 

Na de laatste online inwonersbijeenkomst, die voor de zomer plaatsvond, werd duidelijk dat er veel 

vragen waren bij buurtbewoners over de verkeerssituatie in de wijk en dan met name ook al de 

overlast van het verkeer in de huidige situatie. 

Sinds juli 2021 is de gemeente Eindhoven daarom in gesprek met bewoners van de Werkgroep 

Verkeer om het samen te hebben over de (toekomstige)verkeerssituatie in de wijk. In deze werkgroep 

zitten bewoners vanuit de Busonilaan, Botstraat, Schumannstraat, Bernsteinlaan, Brahmslaan, 

Humperdincklaan en de Laagstraat. Ook een vertegenwoordiging van de ondernemers van het Plein 



is aangehaakt omdat de plannen ook hen raken. Een verkeerskundige van de gemeente heeft in 

oktober 2021 samen met de Werkgroep Verkeer een rondgang door de wijk gemaakt. Zij hebben 

samen de uitdagingen op het gebied van verkeer in de praktijk bekeken. Vervolgens heeft er op 15 

november 2021 een gesprek plaatsgevonden met de werkgroep waarin de maatregelen zijn 

gepresenteerd die de gemeente wil doorvoeren om de verkeersoverlast te beperken. Dat leidde nog 

niet tot een oplossing waarin bewoners en gemeente elkaar konden vinden.  

In februari 2022 is er daarom een gesprek geweest tussen een vertegenwoordig van de Werkgroep 

Verkeer en wethouders Torunoglu (wonen, wijken, werk en ruimtelijke ontwikkeling) en List (mobiliteit, 

cultuur en design, binnenstad en citymarketing). Op basis van dit gesprek zijn vervolgafspraken 

gemaakt tussen de gemeente Eindhoven en de Werkgroep Verkeer. Een van deze afspraken is dat er 

op dit moment door een onafhankelijk verkeersbureau een nieuw verkeersonderzoek wordt 

uitgevoerd. We hopen u hierover rond de zomerperiode meer te kunnen vertellen.   

 

 

Hoe ziet de planning er uit? 

 
 

In de plaatjes hieronder geven we de planning aan met betrekking tot de planontwikkeling van de 

nieuwbouw.  

 



 

 

Heijmans en Woonbedrijf streven ernaar om deze planning waar te maken en in het najaar van 2022 

ons plan in combinatie met het bestemmingsplan aan de buurtbewoners te presenteren. Wij zijn 

daarbij wel afhankelijk van de afspraken en de oplossing rondom het verkeer in de wijk. Dit kan nog 

invloed hebben op de planning. 

 

 

Even voorstellen: Bonnie de Beer, 
gebiedscoördinator  
 
Bonnie de Beer is sinds begin dit jaar namens gemeente Eindhoven aangesloten bij het 
projectteam voor de gebiedsontwikkeling aan de Humperdincklaan. Graag stellen we haar aan 
je voor.  
 
"Als gebiedscoördinator werk ik voor verschillende wijken", vertelt Bonnie. "Sinds begin 
dit jaar heb ik Blaarthem overgenomen van mijn collega Ercan Akyuz. De afgelopen 
periode heb ik mij verder verdiept in de wijk en heb ik met verschillende mensen 
kennis gemaakt." Omdat het betrekken van de buurt belangrijk is voor de 
gebiedsontwikkeling maakt Bonnie onderdeel uit van het project. "In mijn functie ben 
je eigenlijk de verbinding tussen wijk en gemeente. In het project betekent dat dat ik 
meedenk over bijvoorbeeld het samenspraakproces". Op de vraag hoe ze naar de 
wijk kijkt reageert Bonnie enthousiast. “Je ziet hier dat veel bewoners echt hart voor 
hun wijk hebben. Die betrokkenheid zie je niet in elke wijk". En wat zijn haar 
verwachtingen voor het project? " Dat we samen tot een definitief plan komen waar 
iedereen achter staat!".  

 

 


